Zápis ze schůze výboru ZO VOS s úsekovými důvěrníky na  PdF UP 
konané dne 3. 12. 2015

Přítomni: 6 členů výboru a 6 úsekových důvěrníků (dle prezenční listiny) 	

	Jednání zahájil a řídil místopředseda výboru V. Černý. 

ZPRÁVA PŘEDSEDY A MÍSTOPŘEDSEDY VÝBORU 
Dr. Krákora poděkoval všem přítomným za práci v uplynulém roce a popřál hodně zdaru v činnosti v nadcházejícím období.
Informoval o činnosti výboru v uplynulém roce. Probíhají jednání s vedením UP, která byla v říjnu 2015 iniciována jednotlivými předsedy fakultních VOS a týkají se navýšení mzdových tarifů jak akademické, tak i pro neakademické pracovníky. V diskusi k tomuto bodu bylo kvitováno s uspokojením, že se v této věci začínají angažovat i někteří vedoucí kateder. Budeme požadovat, aby do jednání vstoupil také Vysokoškolský odborový svaz.
Výbor 	ZO VOS projednal a vzal na vědomí oznámení vedení PdF UP o zvýšení poskytovaných příspěvků zaměstnancům Pedagogické fakulty UP ze sociálního fondu UP pro rok 2016 (navýšení hodnoty poskytovaného poukazu na 6.000,- Kč a zvýšení měsíčního příspěvku na penzijní pojištění na 800,- Kč).
Prosincový zájezd do Krakova, který se uskuteční 17. 12. 2015, je připraven. Průběžně dochází ke změnám v počtu přihlášených (v této chvíli je evidováno 38 přihlášených). Do konce týdne budou účastníci obesláni organizačními informacemi.
Na základě zhodnocení podzimního zájezdu do vinařské oblasti Novosedly bylo rozhodnuto realizovat v příštím roce tuto akci ve změněné lokalitě, a to v Dolních Dunajovicích (nutno objednat cca 8 měsíců předem). Termín bude ještě upřesněn.
V. Černý informoval o zahájení příprav oslavy Dne učitelů. Po dohodě s tajemníkem fakulty bude pro akci objednána restaurace M3. Termín: 31. 3. 2016.
Během roku 2015 vstoupilo do ZO VOS 11 nových členů.
Členům ZO VOS, kteří mají děti ve věku do 15 let, byly rozdány vánoční kolekce.

DALŠÍ ZPRÁVY VÝBORU 
Nadále jsou k dispozici abonentky na vstupy do sauny, na bazén, na tenisové kurty, do divadla a na koncerty MFO. Nově byly letos objednány abonentky do Divadla na Šantovce, cyklus B. Abonomá bude prodlouženo i na sezonu únor – červen.
Dr. Polák informoval o chystaných dvou termínech vánočního turnaje v bowlingu, který se setkal s mimořádným a pozitivním ohlasem.



V Olomouci 9. 12. 2015
Zapsala: Mgr. E. Petříková
Ověřil: Mgr. Pavel Krákora, Ph.D. 

